



YaraLiva[®]

CALCINIT[™]



**1200 kg
2645 lbs**



YaraLiva[®]

CALCINIT[™] 15.5-0-0

MANUFACTURED UNDER AN ISO 9001
QUALITY MANAGEMENT SYSTEM
for Yara International ASA by Yara Norge AS,
Drammensveien 131, 0277, Oslo, Norway.
Phone: +47 24 15 70 00 www.yara.com.
MADE IN NORWAY

<p>YaraLiva[®] CALCINIT[™] 15.5-0-0</p> <p>Guaranteed Analysis Total Nitrogen (N)..... 15.5% 1.0% Ammoniacal Nitrogen 14.5% Nitrate Nitrogen Calcium (Ca)..... 19.0% Derived from Ammonium Calcium Nitrate Double Salt.</p>	US	<p>YaraLiva[®] CALCINIT[™] 15.5-0-0</p> <p>Analyse minimum garantie : Azote total (N)..... 15.5% 1.0% azote ammoniacal 14.5% azote nitrite Calcium (Ca)..... 19.0%</p>	CAN
<p>YaraLiva[®] CALCINIT[™] 15.5-0-0</p> <p>Guaranteed Minimum Analysis Total Nitrogen (N)..... 15.5% 1.0% Ammoniacal Nitrogen 14.5% Nitrate Nitrogen Calcium (Ca)..... 19.0%</p> <p>Guarantees based on Hydrated Ammonium Calcium Nitrate Double Salt - 100%</p>	CAN	<p>Les garanties sont fondées sur le nitrate ammoniacal de calcium hydraté Sel double de nitrate - 100%</p> <p>Garanti par: Yara North America, Inc. 100 North Tampa Street, bureau 3200 Tampa, FL 33602 Pour Yara International ASA, Norvège Produit de Norvège</p> <p>UTILISATION: Pour la plupart des systèmes hydroponiques en productions fruitières, légumières et plantes ornementales, maintenir une solution dont la concentration finale en N libéré aux racines est de 200 PPM (1,29 g de produit par litre).</p> <p>COMPATIBILITÉ: Ne pas dissoudre Calcinit avec des sels de fertilisants contenant des phosphates, des sulfates ou des carbonates. Un test de compatibilité en pot devrait être effectué s'il existe un doute quant à la compatibilité du produit.</p> <p>N'est pas un produit réglementé par la provision 34 du DOT 49 CFR 172.102 qui enlève spécifiquement le double sel de nitrate de calcium (nitrate de calcium et nitrate d'ammonium) de la liste 49 CFR 172.101 des substances dangereuses.</p> <p>IL N'Y A AUCUNE GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADAPTABILITÉ CONCERNANT CES PRODUITS, NON PLUS QU'IL Y A TOUTES GARANTIES EXPLICITES AUTRES QUE CELLE QUI PEUT ACCOMPAGNER LE PRODUIT. L'ACHETEUR ASSUME TOUS LES RISQUES ENVERS LES PERSONNES ET LA PROPRIÉTÉ RELIÉS À L'UTILISATION, LA MANUTENTION OU L'ENTREPOSAGE DE CE PRODUIT. LA RESPONSABILITÉ DU VENDEUR SE LIMITE AU MONTANT TOTAL DU PRIX D'ACHAT AVEC RENONCIATION POUR TOUS DOMMAGES ACCIDENTELS OU CORRÉLATIFS ÉTANT UNE CLAUSE EXPLICITE DE CETTE VENTE.</p> <p>AVERTISSEMENT: LES ENGRAIS MINÉRAUX SONT DES SELS INORGANIQUES OU DES MÉLANGES DE SELS. DE PAR LEUR NATURE, LES SELS DES ENGRAIS MINÉRAUX PEUVENT ÊTRE IRRITANTS POUR LA PEAU ET LES YEUX. IL FAUDRAIT PRENDRE DES PRÉCAUTIONS POUR PRÉVENIR LE CONTACT AVEC LES YEUX ET MINIMISER LE CONTACT AVEC LA PEAU. LES POUSSIÈRES D'ENGRAIS MINÉRAUX SONT CONSIDÉRÉES COMME DES POUSSIÈRES NUISIBLES. L'INHALATION DE POUSSIÈRES NUISIBLES PEUT PROVOQUER OU AGGRAVER UN INCONFORT RESPIRATOIRE. DES RESPIRATEURS ANTIPOUSSIÈRES DEVRAIENT ÊTRE UTILISÉS EN PRÉSENCE DE POUSSIÈRES D'ENGRAIS MINÉRAUX. LORSQUE DES ENGRAIS SONT MANUTENTIONNÉS EN MILIEUX FERMÉS, UNE VENTILATION ADÉQUATE DEVRAIT ÊTRE UTILISÉE POUR ÉLIMINER LA POUSSIÈRE.</p> <p>MANUTENTIONNER CE PRODUIT DE FAÇON CONVENABLE. POUR ASSURER QUALITÉ ET PERFORMANCE OPTIMALES : UTILISER DE L'ÉQUIPEMENT PROPRE, SEC ET BIEN ENTRETENU. POUR APPLICATION TERRESTRE SEULEMENT. NE PAS UTILISER EN SOLUTION.</p> <p>Questions/Information Customer Service/ Service à la clientèle: 800-234-9376</p> <p style="text-align: right;">LOT NUMBER:</p>	
<p>Guaranteed by: Yara North America, Inc. 100 North Tampa Street, Suite 3200 Tampa, FL 33602 For Yara International ASA, Norway Product of Norway</p> <p>USE: For most hydroponic solution production systems for fruit, vegetables and ornamentals, maintain a final delivered N solution concentration of 200 PPM N to plant roots (1.29g product per liter).</p> <p>COMPATIBILITY: Do not dissolve Calcinit with fertilizer salts containing phosphate, sulfate or carbonates. A jar compatibility test should be conducted if there is a question regarding product compatibility.</p> <p>Not a DOT regulated product 49 CFR 172.102 Special provision 34 specifically removes the calcium nitrate double salt (calcium nitrate and ammonium nitrate) from the hazardous materials table 49 CFR 172.101.</p> <p>"THERE ARE NO IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS WITH RESPECT TO THESE PRODUCTS, NOR ARE THERE ANY EXPRESSED WARRANTIES OTHER THAN AS MAY BE CONTAINED IN ANY GUARANTEED ANALYSIS THAT MAY ACCOMPANY THE PRODUCT. BUYER ASSUMES ALL RISK TO PERSON AND PROPERTY IN THE USE, HANDLING OR STORAGE OF THE PRODUCT. SELLER'S LIABILITY IS LIMITED TO THE FULL AMOUNT OF THE PURCHASE PRICE, WITH THE WAIVER OF ANY INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES BEING AN EXPRESSED PROVISION OF THIS SALE."</p> <p>CAUTION: MINERAL FERTILIZERS ARE INORGANIC SALTS OR MIXTURES OF SALTS. BY THEIR NATURE, FERTILIZER SALTS MAY BE IRRITATING TO THE SKIN AND EYES. PRECAUTIONS SHOULD BE TAKEN TO PREVENT EYE CONTACT AND MINIMIZE SKIN CONTACT. FERTILIZER DUSTS ARE CONSIDERED NUISANCE-TYPE DUSTS. INHALATION OF NUISANCE DUSTS MAY INDUCE OR AGGRAVATE RESPIRATORY DISCOMFORT. APPROVED DUST RESPIRATORS SHOULD BE USED WHEN FERTILIZER DUST IS PRESENT. WHEN HANDLING FERTILIZERS IN ENCLOSED AREAS, ADEQUATE VENTILATION SHOULD BE EMPLOYED TO MOVE DUST.</p> <p>HANDLE THIS PRODUCT PROPERLY. TO ASSURE OPTIMUM QUALITY AND PERFORMANCE: USE CLEAN, DRY AND WELL MAINTAINED EQUIPMENT. FOR GROUND APPLICATION ONLY. DO NOT USE IN SOLUTION.</p> <p>Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the internet at http://www.aapfco.org/metals.htm</p> <p>Warning: This product contains a chemical (or chemicals) known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.</p>	CAN/US		



US, CAN: Danger. Causes serious eye damage. Harmful if swallowed.

Wear protective gloves and eye protection. Do not eat, drink or smoke when using this product. Wash hands thoroughly after handling. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician. **IF SWALLOWED:** Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell. Rinse mouth.

CAN: Danger. Cause un sérieux dommage à la vue. Nocif si avalé.

Portez des gants et des lunettes de protection. Ne pas manger, boire ou fumer lorsque vous utilisez ce produit. Lavez vos mains avec soins après manipulation. **SI LE PRODUIT ENTRE EN CONTACT AVEC VOS YEUX :** rincez précautionneusement avec de l'eau durant plusieurs minutes. Si vous portez des lentilles cornéennes, enlevez-les si cela ne présente pas de difficulté. Continuez le rinçage. Contactez immédiatement le Centre Antipoison ou un médecin. **SI VOUS AVALEZ le produit :** contactez le Centre Antipoison ou un médecin si vous ne vous sentez pas bien. Rincer votre bouche.



